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CENTRALNA JAVNA RASPRAVA 
O NACRTU LSL za mjesno groblje u Ratiševini 

 
 
Naručilac: Opština Herceg Novi 
 
Planski dokument: Lokalna studija lokacije za mjesno groblje u Ratiševini 
 
Obrađivač: ’’Urbanprojekt’’ A.D. Čačak 
 
Obrađivač Strateške Studije: Biro za projektovanje i urbanizam – Herceg Novi 
 
IZLAGAČI 
U ime obrađivača – Zorica Sretenović, dipl.ing.arh 
 
U ime obrađivača SEA - Mr Olivera Doklestić, dipl. građ. ing. voditelj radnog tima 
 
U ime Opštine Herceg Novi - Potpredsjednik opštine – Vladimir Mračević (trenutno 
VD Sekretarijata za urbanizam i građevinarstvo) 
 
Prisutno građana: 10 
 
Mjesto održavanja javne rasprave: Skupštinska sala Opštine Herceg Novi 
 
Datum održavanja javne rasprave: 24.06.2011. godine, sa početkom u 17:00h 
 
 

IZVJEŠTAJ 
 
Javna rasprava zakazana za 17:00h sa zakašnjenjem počela u 17:20h. 
 
Potpredsjednik opštine Herceg Novi predstavio planski dokument kao i prisutne 
izlagače i dao riječ obrađivaču plana. 
 
Rukovodilac izrade plana, Zorica Sretenović, prezentovala je prisutnim građanima 
nacrt plana, granicu i površinu zahvata, planirane sadržaje u okviru groblja, kao i 
smjernice za sprovođenje planskog dokumenta. 
 
Zatim je, u ime obrađivača strateške studije, Biroa za projektovanje i urbanizam iz 
Herceg Novog, Mr Olivera Doklestić u svojoj prezentaciji, predstavila pregled procesa 
izrade studije lokacije, sadržaj i glavne ciljeve studije lokacije, kao i područje koje 
obuhvata studija, uslove koje treba da zadovolji lokacija za groblje, takođe i 
statističke podatke (o stopi smrtnosti i uzrocima) u hercegnovskoj opštini zbog čega 
smatraju da je upravo i bitno uraditi ovu LSL. Zaključuje da je pitanje groblja inače 
akutni problem opštine Herceg Novi, kao i da je izabrana lokacija veoma dobra jer 
zadovoljava sve uslove propisane Programskim zadatkom, kao i da je na pomenutoj 
lokaciji poljoprivredno zemljište odavno van upotrebe i zapušteno, pa bi ga samim 
tim bilo korisno i iskoristiti upravo u ove svrhe s obzirom na nedostatak istih. 
 
Nakon izlaganja obrađivača, riječ je uzeo izabrani investitor i izvođač radova na 
pomenutoj lokaciji, gospodin Bojanić, koji je naveo da će se ukoliko ova LSL prođe na 
Skupštini opštine truditi, s obzirom da duže vrijeme radi ovaj posao, da to područje 
sredi kako dolikuje, i stane ispred opštine koja je upravo njega izabrala kao 
investitora projekta. 
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Ključne primjedbe/pitanja 
 

• Da li infrastruktura na toj lokaciji ostaje? 
 

• Investitor/izvođač radova je pitao nadležne da li se razmišljalo i o proširenju 
zone u okviru susjednih parcela, koje takođe nemaju nikakvu namjenu, u 
slučaju da bude potrebe za tim s obzirom da je ovim planskim dokumentom 
predviđeno 175 grobnica, da li se to planira DUP-om za pomenuto područje? 

 
Komentari obrađivača na primjedbe 

 
• Predmetni prostor opremljen kompletnom infrastrukturom. 

 
• Što se tiče proširenja zone, VD sekretara Sekretarijata za urbanizam i 

građevinarstvo Opštine navodi da će biti istraživanja u pravcu tih potreba. 
Ovo je samo input a kroz PUP Herceg Novog će se vjerovatno razmišljati i o 
tome. Sada je to stečena obaveza PUP-a koji treba da se radi za Opštinu 
Herceg Novi, jer će kako smatraju ova LSL sigurno biti realizovana, kroz svaki 
naredni planski dokument će se provlačiti i neko će se sigurno naći da 
razmišlja i u tom smjeru. 

 

 
Javna rasprava završena u 18:00h. 


